
 

 

 
PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE MED 
 
Kvernåa hytteområdes intresseforening (KHI) 
 
Plats:  Ljøratunet 
 
Datum: Fredag 29-03-2013       Tid: kl. 17.00 
 
Dagsordning: 
 
§ 1 Årsmötets öppnande 

Hans Holmèn öppnade mötet och hälsade de närvarande hyttägarna välkomna. 
 
§ 2 Årsmötets utlysning 

Fastställdes att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 
 
§ 3 Fastställande av dagordning 
 Utsänt förslag till dagsordning godkändes. 
 
§4 Upprättande av röstlängd 

Namn- och adresslista cirkulerades bland mötesdeltagarna för markering av 

närvaro och eventuella adressförändringar. 
 
§5 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande för mötet utsågs Hans Holmèn (137). Till sekreterare för mötet 

utsågs Margareta Lewis (134) 
 
§ 6 Val av justeringsmän och rösträknare för mötet  

Til justeringsmän och rösträknare utsågs Frode Kristiansen (64) och Bjørn 

Sevaldsen (133) 
 

§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2012/ 2013 
Verksamhetsberättelsen: Holmèn redogjorde for årets aktiviteter. Vi har haft 

ett styrelsemøte och i tillägg kontinuerlig kontakt pr. e-mail og telefon. - 
Dugnaden i september hadde stort oppmøte av hytteägare, som jobbade hårt 

och gjorde en stor innsats for at forbättra vårt hytteområde. Vi satte opp to nye 

Gapahuker. Ett stort tack till alla som gjorde en insats antingen det var med 
Gapahuk, i skidspårena, med ärtsoppan eller annat arbete!!! 
Vägarna i området har skrapats och grusats. 
 

§ 8 Ekonomisk redovisning för år 2012/ 2013 
Kassör Thor- Christian (76) redogjorde för  räkenskaperna för året och budget 

för 2013. Se bilaga delt ut på årsmötet.. 
 

 
 
 
§ 9 Revisjonsberättelse 



 

 

Revisorer Bo Albinsson (115) och Anna Karin Andersson (61) redogjorde för 

styrelsens forvaltning under det gångna året och årsmötet beslutade att KHI:s 

styrelse beviljas full ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2012. 
 
§ 10  Styrelsens ansvarsfrihet 
 Årsmötet beviljade styrelsens ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2012. 
 
§ 11 Kassörs och ordförande teckningsrätt 

Årsmötet beviljade ordförande och kassör rätt att var för seg teckna 

föreningen. 
 

§ 12 Val av styrelseledamöter och övriga funksjonärer. 
  
Styrelseledamöter sekr. Margareta Lewis (134) omval 2013 �2014 
  Øistein Mathisen (tidl.sp) 2013- 2014 
  Bjørn Hindrum (69)     2013 
     
 Ordf.

  
Hans Holmèn ( 137)  2013-2014 

     
Styrelsesuppl.   Lars Tallkvist ( 113) (ny-

gml) 
2013 

  Per Olav Queseth (79)   Omval 2013 
     
Kassör  Thor- Christian Dahl (76)   Omval 2013-2014 
     
Revisor  Bo Albinsson (115) Omval 2013 
  Anna Karin Andersson (61) Omval 2013 
     
Valberedning  Bente Sevaldsen (133) Omval 2013 
  Ole Villa (105) Omval 2013 
     
Skidsektion  Frode Kristiansen   Omval 2013 
Skidsektion  Lars Tallkvist (113) Omval 2013 
      
Fritidskommite`  Bjørn Sevaldsen (133) Omval 2013 
     

 
Vi behöver också fler folk till Løypeforeningen, fritidskommitèen och hjelp til 

tipspromenaden! Kontakta styret om du är intresserad att hjälpa till i en eller 

annan komitée. Viktig att vi alla är med på att �dra lasset� för vår förening. 
 
Ett extra tack till Bjørn Sevaldsen som troget ställer opp varje år och lägger 
ned massa arbete till frågeplakaten med fina bilder och kluriga frågor till 

tipspromenaden!!!!! 
 

 
 
§ 13 Årsavgift 2014  



 

 

Vi har en god, solidarisk innbetalningsvilje. Forslag fra kassør om å hålla 

beholdningen fast på 300.000;- og styrelsen kan justera årsavgiften med små belopp 

derefter. Årsmøtet godkände dette.  
 

1. NB! Betalning av årsavgift: Vidare foreslogs att forenkla rutinerna ved 
utsending av innbetalning av årsavgift. Dagen system är tidskrävande med 

utsending i brevform til 130 hytter. De fleste har nu e-mail, så det att detta kan 

gjøres elektronisk.-dvs. en e-mail med  kontonr. Det beslutades på årsmötet 

att medlemsavgiften ska skickas ut via e-mail. Om man inte vill ha 
medlemsavgiften via e-mail så måste man kontakta kassören                                         

2. De som inte har e-mail kommer att få räkningen via brev som vanligt.       
NB!!! Av praktiska skäl kan vi därför bara ha en e-mailadress pr hytta. Så de 

som har flere e-mailadesser måste oppgi vilken som skal användas. 
3. Transaksjonskostnad ved betalning fra utlandet: -Viktig at de som ikke 

betaler fra Norge, selv dekker transaksjonskostnaden på 50;-kr . !!!! detta 
ställer till stora bekymmer för kassörens redovisningsprogramm 

 
För dem utan e-mail och som fortfarande kommer att använda 

inbetalningskort:-Kom ihåg att också  skriva ditt medlemsnr. som står på 

räkningen.! (Medlemsnr.är något som har blitt till efter kassørens nya 

bokføringsprogram.) 
 
De som inte deltar på dugnaden får som vanlig en ekstra dugnadsavgift på 

200:-kr. NB! Om man inte kan komma på dugnaden är det möjligt att göra en 

ekstra insats utom denna tidpunkt. Tag kontakt med styrelsen! 
 
14§    Sommar- och vintervägar- rapport från Løypeföreningen 
 Styret skal gå igjenom vilka vägar som har behov for drenering og spesiell 

grävning av dikeskanter. F.eks området ved Forrådsbua blir fort tätt og oftas 

med oversvømmning. Det föreslås att sätta av mer penger til vägunderhåll i 

vårt område. På vår och höst ska hela hyttefältet skrapas under sommaren ska 

huvudväg skrapas 2 gånger samt saltes 1gång. 
 
 Rapport från Løyperforeningen ved Tallkvist (113): 
 Aktiviteter: -Det har blitt mindre aktiviteter pga att det är en svag ekonomi i 

foreningen.  
 Det har varit skogsavverkning i år på en del av Öståsveien på Stora 

Fossrundan och detta kommer även fortsetta nästa år. Statsskog har avverkat 
skog för en ny terass bredvid Öståsveien på Stora på stora fossrundan Under 
dugnaden måste hyttefälten røja den nya streckan.När den nya terrassen är klar, 
kommer vi inte att behöva köra spår på Öståsveien. 

 
 Ekonomin:- tyvärr har man inte lyckats att bygga opp en stabil ekonomi i 

Løypeforeningen. Detta beror på bl.a att flera sponsorer har backat ur, som 

Ljørdalens Utmarksforening, Coop, Sentrum Handel m.fl. De flesta 

hytteforeningarna betaler i stort sett, någon inte og några sent omsider. Det nya 

hytteområdet på Fulufjellet har inte lyckats organisere seg i en egen forening, 

men enstaka hytteägare betaler. Løypeföreningen skylder  Bergesen/Lokholdt 

ca.30.000:-. Det kom ett förslag från årsmøtet att KHI kunde betala en del av 
detta. Årsmøtet var positiv till detta, men under förutsättning att alla 



 

 

hytteföreningarna går inn och delar likt på denna summa. Detta får vi komma 

tillbaka till efterhand. 
 Planer 2013-14:  Det behøvs nya folk i föreningen!! Nuvarande ordförande 

avgår, men sitter ännu 1 år tills man har fått en ny. Kassøren avgår också. 
Tallkvist ønsker också att bytas ut. Nytt avtale med skogsägarna måste 

reforhandlas. Det skal også undersøkes om bidrag till bättre skyltning i spåren. 
  
15§ Dugnad /Övrigt 

 Dugnad :  -Lörd. 07.09.13.  -Möte kl. 9.00 vid Förrådsbua/ tidigare 

Sophuset. � NB! NB! Anmälan/påmelding til sekr. innan 15 aug. 

(pga av ärtsoppan)  
 

Øvriga förslag på årsmøtet: 
 En åk/ pulkabakke i skogsgläntan inne vid Fru E.sväg med en gapahuk 

och grillplats. Årsmøtet var positivt och vi skal undersøka 

möjligheterna för detta. 
 Släpbro över Gira. -Tallkvist är ochså intresserad att jobba videre med 

att undersøka möjligheterna. Pr.i dag usäkert med finansiering. 

Årsmøtet godkjände att han går videre med detta som ett separat 
�prosjekt� 

 Anbefalningar om fagfolk på KHI s webside? Diskuteras vidare. 
 Gapahuk i mitten av Stora Fossrundan? �Diskuteras vidare.. 
 Parkeringsplass ved inngången av skidspårena? Diskuteras vidare. 
 NB! OBS!! Viktig att folk tar med seg sine sopor ved 

gapahukarna!!!!!! 
 Hundbajs skal plokkas opp i skidspår och i Kvernåas område. 
 Hundägare bes att passa på sina hundarn och hålla dem i band i 

skispåren!!   
 Vi påminner i år också om at Lørdalen sportsklubb behöver fler 

medlemmar � det är en bygd med stor utflyttning. Medlemmarna har 

ställt opp i flera i år och gjort en formidabel frivillig innsats för 

skidspåren i området upp mot Østby. Medlemskap kostar ca. 60:-/år 

och person. (Föreningen arrangerar på påskafton varje år 

Lasskjørarrennet, ett jättetrevligt familjerenn för alla åldrar, med start 

oppe på Østbyfjellet och mål nere vid klubbhuset.). � Vi har nu funnit 
rett kontaktperson och blitt överens at de som önskar medlemskap kan 

betala til kontonr.1890.38.69425 �Lørdalen sportsklubb. 
 
 

 NB! Hytteägar- skiften, adress- og e-mail  ändringer sänds  till 
sekr@kvernaa.org  eller Mob.nr: +4799713561.  

 
 Vi önskar så långt det är möjligt att använda e-mail mest möjligt 

för att slippa sända ut brev pr post. De som inte har e-mail kan 
kanskje be någon barn/bekant om att våra beskjeder kan få bli 

sändt dit?  

mailto:sekr@kvernaa.org


 

 

 


